

Войсковая часть 57328, г. Москва Строительство спецфортсооружений и наземных комплексов
Construction Special Fort Construction and ground-based complexes
- Civil engineer 2007

Подземные и спецфорт сооружения. Underground and special fort construction

57328 court case re accommodation in 2009

57328 unit address South of Chekhov, now a horticultural area

в/ч 57328, Москва, Раменки ул., 43 Мичуринский пр-кт, 31 корп. 1
Site transferred

Subunits of GUSP:

95006
52583
68452
45108

ФЕДЕРАЛЬНОЕ ГОСУДАРСТВЕННОЕ УЧРЕЖДЕНИЕ "ДОМ ОТДЫХА "ОДИНЦОВО" (Odintsovo)
Federal Institute Holiday Home Odintsovo
ФГУ «Дом отдыха «Одинцово»
143007, г. Одинцово, 143007, г. Красногорское шоссе. 4-й км
6 cottages - <http://www.zakupkiold.gov.ru/Tender/ViewPurchase.aspx?PurchaseId=457546>
3.3 km from old SRF CP; 4.5 km to current SRF HQ
In 2009 GUSP issued a contract for a detailed schedule to be drawn up on the properties in the Holiday Home. The site now appears be operate on a commercial basis and may have changed hands in late 2010.

Чехов-2 войсковая часть 52583

45108 GUSP Kuznetsk-12

ВОЙСКОВАЯ ЧАСТЬ 68542

Войсковая часть 68542, ул. Центральная, г. Солнечногорск-30 Московской области
Part of 304 Главное управление специальных программ Президента Российской Федерации
68542 г. Солнечногорск-30, ул. Центральная дом 27
Map in work on power unit relates to Military town военный городок Миронцево
<http://zakupkiold.gov.ru/Tender/ViewPurchase.aspx?PurchaseId=963690>

в/ч 54906 (ОБОН, ССО РФ) Россия, 2008-2009 гг; в/ч 68542. Россия, с 2010
68542 succeeded ETU Arkiv, which was directly responsible to GUSP
В/ч 68542 Солнечногорск, с 2007 г. Инженер (engineer)
военном городке Солнечногорского района «Миронцево» (специальные войска).
(Special Forces)

Technical inventory of building(s)

<http://www.zakupkiold.gov.ru/Tender/ViewPurchase.aspx?PurchaseId=162698>

GUSP contracts subunits: <http://www.rosspending.ru/fk/agencies/304/?m=orgs>

(last item is Kz12 school)

List of basic GUSP senior positions:

<http://law.edu.ru/centers/labourlaw/message.asp?mID=969815158>

Functions of GUSP <http://www.kinnet.ru/cterra/416/13207.html>

Including information protection at government reserve command posts:

запасных пунктов управления федеральных органов исполнительной власти

(the spare control posts of the federal organs of the executive power)

Maintenance of special facilities and wartime and military emergency mobilisation sites

Maintain the readiness of special facilities for work in wartime

?? ДОМ ОТДЫХА Нижнелиповский ?? Near Kz-12

95006

Wikimapia shows based in Ramenki barracks

Мосфильмовская ул, 80

Schools list associates with Chekhov-2 and Kz-12

http://www.edu.ru/mon/index.php?page_id=240&page_num=2500&action=search&form_rasdels%5B%5D=-1&form_types%5B%5D=-1&form_organs%5B%5D=-1&form_num=&form_text=106%20%F7%E0%F1%EE%E2&form_name=&date1=&date2=&sort=date_desc

Contact for body armour 2010 tenderoff.ru/OrderView.aspx?id=1077093

List of contracts: <http://www.tetre.ru/customer/1810/>

95006 (ССО при Президенте РФ)

304 Главное управление специальных программ Президента (ГУСП)

304 Main Directorate of Special Programs of the President of the Russian Federation

Built houses in Odintsovo - <http://www.odintsovo.info/news/?id=27287&cpn=4>

95006. Одинцово

54906, Чехов-2\ 95006 Россия, 2004-2006 гг.

95006(ССО)

95006 фсб Россия, 1994-1998 гг.

54906, Чехов-2\ 95006 Россия, 1999-2001 гг.

54906 Чехов-2, 95006 ОДИНЦОВО Россия, 2005-2007

95006,54906. Россия, 2006-2008

54906, Чехов-2\ 95006. Россия, 2004-2006

54906, Чехов-2\ 95006. Россия, 2007-2009

54906 ОБОН Чехов-2
54906 Чехов-2. Россия, 1988-1990 гг. Войсковая часть: 54906 Кузнецк-12. Россия, 1988-1990
54906 ОБОН ФСБ РФ Чехов-2
54906 ОБОН (ССО РФ)
Отдельный Батальон Охраны (ОБО) в/ч 54906 Separate guard battalion
54906 ССО РФ
В/ч 54906 ОБОН чехов-2 Россия, 2008-2009 г
В/ч 54906 ОБОН чехов-2 Россия, с 2009
54906 Служба специальных объектов при президенте РФ Россия, 2009-2010 гг.
54906 ФСБ Россия, 2009-2010
54906 ОБОН (ССО РФ) при ФСБ РФ Россия, 2008- 2009
54906 Кузнецк-12. Россия, 1996-1998
(most refs to Ch-2)
в/ч 54906 (ОБОН 15 ГУ КГБ СССР), в/ч 95006 (ССО при Президенте РФ), 94-98

Funding of 95006: rosspending.ru/fk/c/1c771bd8a83111de821312313900ec48

Rear

44630 Moscow

Москва, ул.Б. Пироговская, д.23.

Funding for 34011 (Kz8) within 33877 (Ch3) -
penza.roskazna.ru/file/separate.../46.39104.Fed_bjudzhet_izm.XLS

В ходе реформирования ВС РФ, с 01 декабря 2010 года ЦКП ВМФ прекратил своё существование, войдя в состав ЦКП ГШ ВС РФ.
In the course of reforming the Russian Armed Forces from December 1, 2010 NBI Navy ceased to exist, entered into a composition NBI General Staff of the Russian Federation.

9 Tsumo

25555 MAGDEBURG Германия, 1989-1991
~~25555 Украина, 1996-1998~~
25555. Россия, 1997-2002
25555, 44526, ВИТУ Россия, до 2002 (Military Engineering Technical University)
25555 ГУСП Россия, до 2016 г. 25555 ГУСП Россия, до 2016 г. (until 2016)
Главное управление специальных программ (ГУСП) -
(General Directorate of Special Programs of the Russian President)
9 ЦУ МО РФ в/ч 25555
25555 ГУСП Россия, 2010-2016

Journalists report re Court case and documents on work on Yamantau, with refs to 71111 & в/ч 25555, ГУСП Президента РФ <http://www.uranbator.ru/content/view/241/8/>

Староконюшенный пер., 35 - Address for unit 25555

Место нахождения и почтовый адрес: 119160, г.Москва, К-160, войсковая часть 25555 (location and postal address)

Начальник отдела модернизации УОБГ войсковой части 25555 полковник

Head of the Dept of modernisation УОБГ 25555 (Col)

ГУСП Старая площадь дом 2/14

Subunit of ГУСП -

Служба специальных объектов при Президенте Российской Федерации. (ССО ГУСП)

Service special objects under the President of the Russian Federation

<http://www.gusp.gov.ru/pages/gusp/3729/3775/index.shtml> (official site)

Recognition of work for GUSP – heads of admin in Казанского Ишим and Уватского

главного инженера Службы специальных объектов Chief Engineer Special Objects

ССО организационно входит в ГУСП. Спецслужба не имеет отношения к ФСБ, но действует в плотном взаимодействии с ФСО. Удостоверения ГУСП видел только у полковников. Дизайн свой абсолютно. Штатные сотрудники на руках имеют стандартную "зеленку" и пропуск на объект красивого дизайна.

ССО is included in the organization GUSP. Secret service has no relation to the FSB, but it works in close collaboration with the ФСО. Certification GUSP only saw the colonel. Design your absolutely. Staff members at the hands have a standard "Zelenka" and pass on a beautiful design object.

Work: ГУСП ССО при президенте РФ Москва, с 2001 г.

CV: ГУСП ССО г. Москва 1998 - 2000

Охрана спецобъектов, встреча и сопровождение оперативного состава

Protection of sensitive sites, meeting and support operational staff

53 OUESO (w / h 25776, Moscow)

Something about the structure of 53 OUESO

It consists of a battalion of security, which includes a defense company. All this under a single number in the / h 25776.

And for example in / h 14152 (202 management of special operations) is a company hardware control points, in the company is a platoon of engineering designs.

http://rus.rpg7.org/index.php?/topic/54-9-%D1%86%D1%83-%D0%BC%D0%BE/page_st_20

ЦКП ВВС и ПВО — фортификационное сооружение особо крупных размеров, основная часть которого находится на глубине 122,5 метра. Построено в 1961 году управлением «Спецметрострой». ЦКП состоит из 5 блоков, 3 из которых обеспечивают в случае необходимости автономное существование центра в течение 250 суток. Под землей блоки расположены в виде прямоугольника, размеры которого — 800 на 760 метров. Полезная

площадь объекта — около 250 тысяч квадратных метров. Обслуживают центр в мирное время около четырехсот человек, в военное - 1100.

NBI Air Force and Air Defense - fortification of a particularly large, the bulk of which is located at a depth of 122.5 meters. Built in 1961 by running "Spetsmetrostroy. NBI consists of 5 blocks, 3 of which provide, if necessary, the autonomous existence of the center for 250 days. Underground blocks arranged in a rectangle whose dimensions are - 800 to 760 meters. Usable area of the object - about 250 thousand square meters. Service center in peacetime about four people, military - 1100.

Located in the little wood between Dawn and the North.

898 управление эксплуатации специального объекта – ПДРЦ «Охрана» (в/ч 48905, 140306, Московская обл., г. Егорьевск), номер в/ч 48905 на 1997 год - это 898 управление эксплуатации специального объекта, подчиненное ЗМО-НТ ВС. В свое время в управлении был 260-й военный госпиталь (в/ч 73468). Но в связи с "новым" и "новейшим" обликом возможно госпиталь расформировали. (Высказывалось предположение, что это «136-й Центр специальной службы ГУ ГШ».)

898 control operation of a special object - PDRTS "Protection" (a / h, 48905, 140306, Moscow Region., **Egorievsk**), room / h to 48,905 in 1997 - a 898 control operation of a special object, subordinate ZMO-NT Sun In his time in the management of a 260-second military hospital (in / hr 73,468). But due to the "new" and "latest" appearance possible hospital was disbanded. (It has been suggested that it was "136-th Center for Special Services Research General Staff.")

191-е управление эксплуатации специального объекта (в/ч 54763, Смоленская обл., Красинский р-н, п. Гусино)

9 ЦУМО-63 ВШМС г.Чехов, Пенза-32 войска связи. Россия, 2008-2009 гг.
Penza-32 is 34011 62026 also Penza 32

25776 9 цумо рф 2 рота (Russian Federation 2 company)
25776 г.Москва 9 ЦУМО РФ 5 РМО
9 ЦУМО - 63 ВШМС , в/ч 57389 , г.Чехов – 7 & г.Пенза - 32 , в/ч 62026
57389-9 ЦУМО МО РФ ФСБ Россия (57389 - Chekhov-4)
92860 ФСБ 9-ЦУМО Россия (FSB) - (Egorievsk)
25776 9 ЦУМО рота охраны

Transfer of 57328 military camp Ramenki from 9 TsUMO:

22 сентября 1998 г. N 156/1/4/1872:

1. Исключить из состава имущества, закрепленного за Минобороны России на праве оперативного управления, военный городок войсковой части 57328 в городе Москве в районе микрорайона "Раменки".

2. Передать указанный в п. 1 настоящего распоряжения военный городок МВД России, закрепив его на праве оперативного управления за 10 Управлением 8 ГУ МВД России.

September 22, 1998 N 156/1/4/1872:

1. Exclude from the property assigned to the Ministry of Defence Russia on the basis of operational management, military camp military of 57,328 in the city of Moscow in the district "Ramenki.

2. Transfer referred to in paragraph 1 of this order of military town of the Russian Interior Ministry, securing it to the right of operational management 10 control 8 GU MVD of Russia. (Ministry of Internal Affairs)

<http://lawru.info/base77/part1/d77ru1251.htm>

Москва, Мичуринский просп. 54 В/ч 57328

<http://casami.ru/v/11.php>

Девятое Центральное управление Министерства обороны РФ в/ч 57328 (инженер отдела, воинское звание - капитан)

Ninth Central Directorate of the Ministry of Defense in / h 57,328 (engineer department, rank - Captain)

В/ч 57328, ОРГАНИЗАЦИЯ, М,К-160 (united)

61535

я в СПВУРЭ ПВО 5 лет отбывал... а потом 2 года в ГРУ служил (ГУ ГШ в.ч. 61535)

Н-ская часть (в/ч 61535, 123007, г. Москва, Хорошевское шоссе, д. 766

Текущий ремонт помещений (туалет КПП, туалет в корпусе) в/ч 61535

Последнее место работы: в\ч 61535, с августа 2008 до декабря 2009, инженер

Образование: ВА РВСН им. Петра Великого, высшее.

Engineer in 61535 trained at SMF college

войсковой части 61535 по математическому обеспечению – Mathematical software; also information security

136 ЦСС - 136-й центр специальной службы (в/ч 61535, 123007, г. Москва, Хорошевское шоссе, д. 766);

national centre for special services - Part of GRU

ИМХО, в/ч 61535 это Центр автоматизации (или вычислительный центр) ГУ ГШ. Хотя, здесь могу и ошибаться.

Automation Centre GRU possibly

НИИ ГШ №6 is at Khoroshevskoye shosse, 86

Unit numbers

vkontakte.ru **Войсковая часть**

в/ч 33877 ВГ

В/ч 33877 ВКППЗиСР (fire and first aid ?)

в/ч 33877 чехов 3-воулово 1 ИТБ (инженерно-технический батальон engineering battalion),
3 ИТР (инженерно-техническая рота – engineering company)

Чехов-3(ваулово) в/ч 33877-г 4-ИТР (4 company)

В/Ч 33877 "Ц" Антитеррор,13рота охраны Россия (anti-terror, 13 company)

в/ч 33877 подразделение (unit) "Ц" 12 ИТР (12 engineering company)

в\ч 33877,4 рота г. Чехов-3 (4 company)

Чехов-3, в/ч 33877-1ИТР (1 company)

33877 10 рота

33877 г. Чехов - 3, 9ЦУМО

25776 - 9 Центральное Управление Министерство обороны – ВПК Россия, 2007-2008 гг.

& 33877 Россия, в 2008 г.

33877 подразделение "Ц" 11рота, г.Чехов-4

33877, 6 рота охраны

33877, 5 рота впбс.

33877 г.чехов-3 2рота.

33877-ц 12 итр

33877-Чехов-3 "Мотострелок" (motorised rifleman)

33877 г. Чехов-3 БСНГБ

33877 7 Рота Бат.Охраны

33877 Батальон Специального Назначения Государственной Безопасно (Battalion of Special Purpose State Security)

ЧЕХОВ 3, В/Ч 33877, 3 ИТР (3 Engineer company)

57389-9 ЦУМО МО РФ ФСБ Россия, с 2009 г

Чехов-3, в/ч 33877 ВПК Россия, 2009-2010 гг. (military-industrial complex ?)

(57389 in Chekhov-4 Wikipedia; on training manual with 25555)

В/Ч 10926 Батальон связи

Чехов-3, В/Ч 10926 "А"

в/ч 01181 5 рота г.Чехов-3

в/ч 01181 7 рота г. Чехов-3

Чехов-4.в/ч 14152."войска Связи"

Чехов-4 в/ч 14152

в/ч 64035 1усгш 1батальн связи

в/ч 34011 (девятое центральное управление МО РФ, Связь) [9 TsUMO]
34011 ЦСГБ-2 Пензенская обл., Кузнецк-8, ВКППЗ и СР (fire brigade ?)
г.Кузнецк-8 в/ч 34011 „М" 3 РОТА ОХРАНЫ. Россия (3 protection company)

в\ч 52617 941 УЭСО (Ilinskoe)

14 ПУС Г Ш в/ч 59802 - 14 полевой узел связи,генерального штаба. г.Муром
(14 field communications centre Genstaff)
Муром, ул. Трудовая 45, в/ч 59802 (подчиненность НГУС ГШ ВС РФ) – (subordination ..)
- Genstaff communications support, deployed to various conflicts

в/ч 77117 ПГТ Монино

В/ч 53830 ЧЕХОВ-8

53830 МО г.Чехов-8 Россия, 2009-2010

Houses, school etc of unit 53830 in Dobryniha-2 (Chekhov-2) sold off in 1999

http://zakon.scli.ru/ru/legal_texts/legislation_RF/extended/printable.php?do4=document&id4=3c1096aa-1dcc-4484-95c9-7435d352f58a

53830 is on contract for SKPVK radiation monitors for GUK Chekhov-3 and lifts for Chekhov-3

защитного сооружения – protective shelters civil defence / emergencies